
Motie Grofvuil ophalen

De gemeenteraad van Haarlemmermeer in vergadering bijeen op 30 juni 2022

Constaterende dat;

1. Onze gemeente beperkte mogelijkheden biedt om grofvuil aan te bieden 
en de locatie in Rijsenhout voor veel inwoners erg ver weg is;

2. er op zaterdag filevorming en lange wachttijden optreden voor inwoners 
die hun grofvuil willen aanbieden bij de Meerlanden in Rijsenhout;

3. er voor het op laten halen van afval een afspraak gemaakt moet worden 
en dat slechts 2m³  per jaar ‘gratis’ wordt afgehaald;

4. grofvuil steeds vaker bij de ondergrondse containers wordt gedumpt;
5. grofvuil steeds vaker in de overige openbare ruimte wordt gedumpt;
6. het verwijderen van dit afval een extra post van €258.000 extra oplevert;
7. 3m³  afval per jaar per huishouden al is ingeprijsd in de afvalstoffen 

heffing;
8. het gemeentebestuur het van belang acht dat we van afval naar 

grondstoffen gaan;

Overwegende dat;

1. deze dumping leidt tot grote ergernis bij veel van onze inwoners;
2. dit niet bijdraagt aan een prettige woonomgeving;



3. dit niet bijdraagt aan het bereiken van het maatschappelijk beleidsdoel 
‘Een schone, duurzame, hele en veilige openbare ruimte’;

4. dit niet bijdraagt aan het bereiken van het maatschappelijk beleidsdoel 
‘Het sturen van afvalstromen naar maximaal hergebruik.’;

Verzoekt het college;

1. De mogelijkheden te onderzoeken om het ophalen of brengen van 
grofvuil te verruimen door bijvoorbeeld, op gezette tijden het grofvuil op 
te halen, het aantal kub te vergroten of de openingstijden bij het 
brengen te verruimen.

2. te onderzoeken of dit binnen het huidige budget mogelijk is en zo niet 
met welk bedrag de afvalstoffenheffing moet worden aangepast;

3. hierover te rapporteren aan de raad in Q4;

En gaat over tot de orde van de dag.

Indieners

Erik Vermeulen
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